
 

 

 ةتعبير عن السعودية بالانجليزي قصير جدا مع الترجم

تعُتبر المملكة العربية السعودية من الدوّل العربية الاستثنائيّة على كافّة الصّعد، وهي قبلة الإسلام والعروبة والتاّريخ، وعن  

 ذلك الصّدد نقوم على طرح أجمل تعبير عن مملكة الخير باللغة الإنجليزية:

The Kingdom of Saudi Arabia is one of the pivotal countries that bases its strength on a wide 

number of criteria, as it is the kiss of Islam and the den of Arabism, and the areas that give 

the Kingdom of Arabia the most prominent and leading role in the Middle East region are 

integrated, as the Kingdom sits on a long history and a deep and striking heritage in History 

has resulted in building a national unity that brings together the largest percentage of the 

peoples of the Arabian Peninsula in a unified template under the banner of Islamic 

monotheism. During its establishment, it passed through a number of basic stages. Abdul 

Rahman Al Saud - may God have mercy on him - whose formation and unity were officially 

announced on the anniversary of the Kingdom’s National Day, which corresponds to the 

twenty-third date of September of each year, and that Saudi desire to build continued until it 

reached the kings generation after generation. King Salman bin Abdul-Aziz, who has directed 

the construction helm within the paths of the Kingdom’s Vision for the year 2030, which 

includes a comprehensive reform of all aspects in the Kingdom, so the national economy is 

based on solidarity between the cat Awaat, and direct dependence on oil wealth is no longer 

in a smart and responsible vision, we ask God to grant them success in it. 

  ترجمة تعبير عن السعودية بالانجليزي

يير، فهي قبلة إنّ المملكة العربية السعوديّة هي واحدة من الدوّل المحوريّة التي تستند في قوّتها على عدد واسع من المعا

الإسلام، وعرين العروبة، وتتكامل المساحات التي تمنح المملكة العربيّة الدوّر الأبرز والقيادي في منطقة الشّرق الأوسط،  

حيث تتربّع المملكة على تاريخ طويل وتراث عميق وضارب في التاريخ أثمر عن بناء وحدة وطنيّة تجمع النسبة الأكبر 

لعربيّة في قالب موحّد تحت راية التوّحيد الإسلاميّة، وقد مرّت خلال إنشاءها بعدد من المراحل من شعوب شبه الجزيرة ا

الأساسيّة، فقامت على ثلاثة من الحُقب الزمنيّة، والتي كان آخرها هي دولة السعودية التي أسسها الملك عبد العزيز بن عبد 

كيلها ووحدتها رسميًا في ذكرى العيد الوطني للمملكة الذي يوُافق  والتاي تمّ الإعلان عن تش -رحمه الله-الرحمن آل سعود 

تاريخ الثالث والعشرين من شهر سبتمبر لكلّ عام، وقد استمرّت تلك الرغبة السّعوديّة في البناء حتىّ وصلت إلى الملوك 

ناء ضمن مسارات رؤية المملكة جيلًا بعد آخر، فها نحن في عهد الملك سلمان بن عبد العزيز الذي قام على توجيه دفةّ الب

والتي تشمل على إصلاح شامل لكافّة الجوانب في المملكة، فيقوم الاقتصاد الوطني على تكاتف بين القطّاعات،  2030لعام 

 ولا يعود الاعتماد المُباشر على الثروة النفطيّة في رؤية ذكيّة ومسؤولة، نسأل الله التوفيق لهم فيها. 

 ودية بالانجليزي قصير جدا تعبير عن مكانة السع

يتم اعتماد هذا التعّبير في مقدمات البرزنتيشن وكافّة المقدمّات التي تتزامن مع المناسبات الوطنيّة التي يجري الإعلان عنها 

 في المملكة العربية السعوديّة، وعن ذلك الامر نقف مع أجمل تعبير قصير بالإنجليزي:

The building of great nations must and must pass through a wide number of obstacles. 

However, great dreams need strong men to build on glory and adopt it in honorable historical 

pages. Here we stand with one of the ancient Arab countries in Arab history, which bears the 

imprint and identity of Arabs and Islam. It is the qiblah in this regard, as the Kingdom of 

Saudi Arabia includes all the reasons that make it a leading and pioneering position in the 

Middle East, as it contains the greatest sacred Islamic sentiments, and it is the economic 

power that has integrated among itself to draw the features of one of the ten strongest 

economies at the global level. The world, with the wisdom of the brave leaders and heroic 

kings who invested in the oil wealth and worked to secure spaces that ensure the attraction of 

foreign capital to the country, which necessitated the leadership to adopt plans followed by 

plans for the advancement of the Kingdom, so we celebrate in those countries that deserve to 



 

 

be present and deserve the most beautiful feelings On that honorable date, may God’s peace, 

mercy and blessings be upon you. 

 ترجمة تعبير عن مكانة السعودية بالانجليزي 

إنّ بناء الأوطان الكبيرة لا بدّ وتان يمرّ بعدد واسع من العقبات، إلّا أنّ الأحلام الكبيرة تحتاج إلى رجال أقوياء ليقوموا على 

تماده في صفحات تاريخية مُشرّفة، وها نحجن نقف مع واحدة من البلدان العربيّة القديمة في التاّريخ  صناعة المجد واع

العربي، والتي تحمل بصمة وهويّة العرب والإسلام على أنهّا القبلة في ذلكم، فالمملكة العربيّة السعودية تشمل على كافّة  

رق الأوسط، فهي التي تحتوي على أعظم المشاعر الإسلاميّة الأسباب التي تجعلها ذات منصب قيادي وريادي في الشّ 

المُقدسّة، وهي القوّة الاقتصادية التي تكاملت فيما بينها لتقوم على رسم ملامح واحد من أقوى عشر اقتصادات على مستوى 

ى تأمين المساحات التي تكفل  العالم، بحكمة القادة الشّجعان والملوك الأبطال الذين استثمروا في الثروة النفطيّة وعملوا عل

جذب رأس المال الأجنبي إلى البلاد، وهو ما استدعى القيادة إلى اعتماد الخطط التي تعقبها الخُطط من أجل النهوض 

بالمملكة، فنحتفل في تلك البلاد التي تستحقّ الحُضور وتستحقّ أجمل المشاعر عن ذلك التاّريخ المُشرّف، والسّلام عليكم 

 وبركاته. ورحمة الله

 تعبير عن السياحة في المملكة العربية السعودية بالانجليزي 

Tourism paths are one of the distinctive paths in the history of countries, and it is a value that 

involves a wide number of positive aspects, as it is the image that is presented in the world 

about that country, and the greatness of its history and heritage. Tourism is one of the most 

important sectors on which the Saudi economy is based, and the state has worked to 

consolidate that idea, specifically after adopting the leadership in the first level of the vision 

of the Kingdom of Saudi Arabia 2030, which included all tracks of the Saudi economy and 

income, and based on that, the Kingdom includes extensive investments, as it contains the 

coasts Distinctive, which is classified as the most beautiful beaches of the Red Sea and the 

Arabian Sea, as well as possessing a unique and rare desert climate for tourism, as well as the 

matter contains mountains, rivers and oases in addition to the modern modern institutions for 

shopping and summer, and it is one of the countries that are characterized by generosity, 

chivalry and love in receiving others. 

لتي تنضوي على عدد واسع من  إنّ مسارات السّياحة هي إحدى المسارات المميّزة في تاريخ الدوّل، وهي القيمة ا الترجمة:

الإيجابيات فهي الصّورة التي يتم طرحها في العالم عن تلك البلاد، وعن عظمة تاريخيها وتراثها، فالسّياحة هي الطّريقة  

 الأمثل لأشكال التبادل والاحتكاك الثقّافي والتأثير في المُجتمعات، حيث تعُتبر السّياحة أحد أهم القطّاعات التي يقوم عليها

الاقتصاد السّعودي، وقد عملت الدوّلة على ترسيخ تلك الفكرة، تحديدا بعد تبنّي القيادة في المستوى الأوّل لرؤية المملكة 

والتي شملت كافّة مسارات الاقتصاد والدخّل السّعودي، واستناداً على ذلك تشمل المملكة  2030العربية السعودية 

حل المميّزة التي تصُنّف بأنهّا أجمل شواطئ البحر الأحمر وبحر العرب، وكذلك  استثمارات واسعة، فهي تحتوي على السوا

تمتلك مناخ صحراوي مميز ونادر للسياحة، كذلك الأمر تحتوي على الجبال والانهار والواحات علاوةً عن المؤسسات 

 محبّة في استقبال الآخرين.العصريّة الحديثة للتسوّق والاصطياف، وهي من الدوّل التي تتصّف بالكرم والمروءة وال


